
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 12.12.2022 roku. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję rady gminy. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 – 4. 

Z-ca Przewodniczącej T. Sztolcman otworzył posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji, gości oraz 

stwierdził prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek został przyjęty 

jednomyślnie. 

Ad. 5. 

• Autopoprawka wójta Gminy Suchy Las dotycząca dochodów i wydatków została przyjęta 

pozytywnie jednomyślnie.  

 

• Autopoprawka wójta Gminy Suchy Las dotycząca przesunięć środków inwestycyjnych z roku 

2022 na rok 2023 została zaopiniowana pozytywnie jednomyślnie.  

 

• Autopoprawka wójta Gminy Suchy Las dotycząca Wieloletniego Planu Finansowego została 

przyjęta pozytywnie jednomyślnie. 

 

• Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Złotkowo Zachód – teren aktywizacji gospodarczej. 

 

NPP A. Lankiewicz omówiła projekt uchwały. 

Radny G. Słowiński zaznaczył, że gdyby miało dojść do zmiany, to należałby objąć planem kawałek 

obecnej drogi 2 KDD na terenie działki o nr 393/1. NPP A. Lankiewicz odpowiedziała, że jak najbardziej 

ma tego świadomość, jednak nie chce włączać tej działki teraz po to, aby nie mieszać funkcji 

przeznaczeń. Radny M. Przybylski wskazał, że zasadnym byłoby tę działkę również objąć omawianym 

planem, ponieważ jest to dosłownie jeden pasek, a granica przesunięta byłaby tylko o jedną działkę. 

Radny przypomniał, że niezamierzonym błędem rady w planie obejmującym ul. Kochanowskiego było 

wytyczenie pasa drogowego, które było nieracjonalne, a powinno być ciągiem na terenie Agencji. 

Radny przypomniał, że wnioskodawczyni zwracała na to uwagę na komisji i radni przyznali jej rację. Był 

to ewidentny błąd i teraz można ten błąd naprawić odwołując się do wskazanej drogi. 

Radny M. Przybylski złożył wniosek o zwiększenie zakresu granic planu o północny odcinek drogi 2 KDD 

(dz. 393/1).  



Z-ca Przewodniczącej T. Sztolcman zapytał, czy nie łatwiej byłoby wycofać projekt uchwały z bieżącej 

sesji i wprowadzić go za miesiąc?   

Radna A. Ankiewicz i radny M. Przybylski odpowiedzieli, że wiązałoby się to z dodatkowymi kosztami, 

a chodzi tylko o autopoprawkę z nowym załącznikiem obejmującym wnioskowany teren.  

NPP A. Lankiewicz wskazała zastrzeżenie, że należałoby się zastanowić nad analizą, ponieważ analiza 

zasadności opierała się na terenie aktywizacji gospodarczej, a teraz analiza powinna objąć również 

wnioskowane poszerzenie.  

Wójt G. Wojtera odpowiedział, że urząd postara się to przeanalizować w ciągu dwóch dni, ponieważ 

organowi zależy aby przyjąć takie rozwiązanie, które pozwoli rozpocząć plan jeszcze w roku bieżącym i 

dodał, że przystąpienie gminy do planu ma wpływ na decyzję w KOWR w sprawie sprzedaży jeszcze 

dwóch dodatkowych działek. 

Z-ca Przewodniczącej T. Sztolcman zaproponował, aby członkowie komisji nie opiniowali omawianego 

projektu uchwały.  

Na pytanie radnego G. Słowińskiego o nazwę inwestora, wójt G. Wojtera odpowiedział, że jest nim 

POZ-BRUK.   

 

• Projekt uchwały zmieniący uchwałę nr VI/91/19 Rady Gminy Suchy Las  Suchy Las z dnia 28 

marca 2019 r. w sprawie opłaty reklamowej. 

Wójt G. Wojtera omówił projekt uchwały. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 4 głosami za, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

• Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2022. 

Z-ca Przewodniczącej T. Sztolcman przypomniał członkom komisji, że są w tym roku wydatki 

niewygasające z upływem roku budżetowego 2022 w zakresie wydatków bieżących na kwotę 325 942, 

78 zł (gruntowna konserwacja kolektora Sprzeczna/Klonowa w Suchym Lesie i remont placu zabaw w 

ZS w Chludowie – plac zabaw w Golęczewie). W zakresie wydatków majątkowych jest 48 236,31 zł 

(realizacja kolejnego etapu projektu organizacji ruchu dla miejscowości Biedrusko).  

 

W odpowiedzi na pytanie radnego G. Słowińskiego o skrzyżowanie Obornicka/Złotnicka/Czołgowa, 

wójt G. Wojtera odpowiedział, że nie udało się przekonać pana starosty w zakresie dotyczącym budowy 

dróg związanych z poligonem. W najbliższym czasie odbędzie się w Suchym Lesie konferencja pn.: 

„Problemy funkcjonowania jednostek samorządu terytorialnego mających na swoim obszarze tereny 

wojskowe”, na którą chce przybyć pan starosta słupecki będący absolutnym liderem w 

wykorzystywaniu środków z funduszu dróg obronnych. Udało się nakłonić starostę Łubińskiego, żeby 

na to spotkanie również przyjechał i będzie okazja o tym funduszu obronnym porozmawiać. Wójt 

dodał, że w budżecie powiatu nie ma środków na ww. skrzyżowanie, a gmina za powiat tej pracy nie 

wykona. Powiat powinien być tu inicjatorem. Radny G. Słowiński zaznaczył, że skoro gmina ma 

inwestora, który chce inwestować w to skrzyżowanie (Lotos), Netto musi partycypować w kosztach, a 

Leroy Merlin będzie musiało partycypować w kosztach, to pozostaje tylko umówić się z inwestorami i 

zainicjować modernizację skrzyżowania w starostwie. Wójt G. Wojtera odpowiedział, że jest to słuszna 

uwaga i propozycja, żeby podjąć zdecydowaną próbę zaproszenia wszystkich zainteresowanych do 

jednego stołu.  

 

Skarbnik M. Wojtaszewska omówiła wydatki niewygasające.  



Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie.   

 

• Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022. 

Skarbnik M. Wojtaszewska omówiła projekt uchwały. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 4 głosami za, 2 osoby wstrzymały się od głosu.   

 

• Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchy Las  na  lata 

2022-2035. 

Skarbnik M. Wojtaszewska omówiła projekt uchwały. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 4 głosami za, 2 osoby wstrzymały się od głosu.   

 

Ad. 6 - 8. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

Protokółowała:         Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Joanna Pągowska 

 

 


